
Aanvullende vragen bij agendapunt 5, bijlage 5.5 

 

Geachte leden van de Board, 
 

De fractie van het CDA maakt zich zorgen over de toekomstvisie op de 
acute zorg. Op 3 juli 2020 heeft de Minister voor Medische Zorg de 
houtskoolschets acute zorg aangeboden aan de Tweede Kamer. Deze 
houtskoolschets is bedoeld om bouwstenen aan te dragen voor de 
toekomstige inrichting en bekostiging van de acute zorg. De visie en 
uitwerking van deze houtskoolschets zou grote gevolgen kunnen hebben 
voor de gezondheidszorg in de Achterhoek. Naar aanleiding hiervan 
heeft de CDA fractie de volgende vragen aan de board: 
 

1. Wat is de visie van de Board op de houtskoolschets? 
2. In de houtskoolschets wordt gesproken over een nieuwe inrichting 

van het acute zorglandschap. Wat heeft dit voor gevolgen voor het 
Slingeland Ziekenhuis en het Streekziekenhuis Koningin Beatrix? 

3. Bij afschaling van de regionale ziekenhuizen gaat dit ten koste van 
de werkgelegenheid. Wat voor gevolgen heeft dit voor de 
Achterhoek? 

4. Is er al namens de Achterhoek een reactie gestuurd aan de Vaste 
commissie voor VWS op de houtskoolschets? 

 


